

AVIS

Autorités habilitées à émettre des certificats internationaux de vaccination contre la fièvre jaune.

Note. — Les première et deuxième listes ont été publiées dans le *Relevé Epidémiologique Hebdomadaire* du 21 janvier, du 11 février et du 25 février 1948 respectivement (*R.E.H.* 56, 59 et 61).

BELGIQUE—BELGIUM

Anvers—Antwerp:
Bruxelles — Brussels:
Evere Aerodrome:

Institut de Médecine Tropicale.
Service Médical.
Service Médical de la S.A.B.E.N.A.

COLOMBIE — COLOMBIA

Bogota:
Medellin:
Baranquilla:
Cartagena:
Cúcuta:
Bucaramanga:
Cali:
Buenaventura:

Instituto Carlos Finlay.
Secretaria de Higiene.
Sanidad Portuaria.
Sanidad Portuaria
Dirección Departamental de Higiene y Centro de Higiene.
Dirección Departamental de Higiene y Centro de Higiene.
Dirección Departamental de Higiene.
Sanidad Portuaria.

NOTICE

Authorities empowered to issue International Certificates of Inoculation against Yellow Fever.

Note. — The first and second lists were published in the *Weekly Epidemiological Record* of 21 January, 11 February and 25 February 1948 respectively (*R.E.H.* 56, 59 and 61).

Prière de noter que l'adresse télégraphique du Service d'Information Epidémiologique de l'Organisation Mondiale de la Santé à Genève est

Please note that the telegraphic address of the Epidemiological Information Service of the World Health Organization in Geneva is

EPIDNATIONS, GENÈVE.

Prix de l'abonnement annuel, couvrant le *Relevé Epidémiologique Hebdomadaire* et son supplément mensuel, le *Rapport Epidémiologique et Démographique* Fr. s. 32.— (Franco)

Price of annual subscription, covering the *Weekly Epidemiological Record* and its monthly supplement, the *Epidemiological and Vital Statistics Report* £2 or \$8.00 (Post free).